

الشروط والأحكام - عرض غاليري لافاييت (فرنسا)

Galleries Lafayette (France) – Terms & Conditions

- Offer valid from 24 June until 30 September 2026.
- Enjoy premium lounge access, refreshments, tax refund services and Hands-Free Shopping when paying with an meem credit cards and mada.
- Tax refund benefit applies to eligible purchases only.
- Free delivery available on qualifying purchases.
- The offer is applicable to purchases exceeding EUR 100 made at the same store for three (3) consecutive day. The Foreign currency equivalent to the SAR value is variable as per the FX rate and currency used.
- Benefits are subject to availability.
- Terms and conditions may apply.
- For credit card Annual Percentage Rate (APR) starts from 42.31%,
- يسري العرض من 24 يونيو حتى 30 سبتمبر 2026.
- استمتع بالدخول إلى الصالة الخاصة، والمرطبات، وخدمات استرداد الضريبة، وخدمة التسوق بدون حمل المشتريات عند الدفع باستخدام بطاقات ميم الائتمانية ومدى.
- خدمة استرداد الضريبة تنطبق على المشتريات المؤهلة فقط.
- التوصيل المجاني متاح للمشتريات المؤهلة.
- يسري العرض على المشتريات التي تزيد قيمتها عن 100 يورو والمنفذة من نفس المتجر لمدة ثلاثة (3) أيام متتالية، يمكن لسعر المنتج / الخدمة التأثير بالتغيرات في سعر صرف العملات الأجنبية
- المزايا تخضع للتوافر.
- تطبق الشروط والأحكام.
- للبطاقات الائتمانية يبدأ معدل النسبة السنوية من 42.31% بناءً على مبلغ أساسي 10,000 ر.س.

based on a principal amount of SAR
10,000.